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Raadsplein besluitvormend 

 

Datum 2 oktober 2017 
 
 
onderwerp Beantwoording artikel 45 vragen PvdA inzake Zilveren kruis 

portefeuillehouder Nelleke Vedelaar 

informant Dekker, Astrid (3268) 

medeopstellers  

afdeling Maatschappelijke Ontwikkeling 

bijlagen Voorstel: Informatienota beantwoording artikel 45 vragen PvdA inzake 
Zilveren kruis 
 

  

Voorgesteld besluit raad 

de beantwoording van de art-45 vragen die door raadsleden Michies en Wolthof van de 
PvdA fractie zijn gesteld over de samenwerking tussen gemeente Zwolle en Zilveren Kruis 
 
 



 

 

 

  

 

Informatienota voor de raad 

 

Datum 13 september 2017 

 

 

voorstel 

Onderwerp art 45 vragen PvdA Samenwerking Zilveren Kruis 

Versienummer  

  

Portefeuillehouder Nelleke Vedelaar 

  

Informant A.M. Dekker 

Afdeling Maatschappelijke Ontwikkeling / OW 

Telefoon 038 498 3268 

Email A.M.Dekker@zwolle.nl 

Bijlagen  

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

de beantwoording van de art-45 vragen die door raadsleden Michies en Wolthof van de PvdA fractie 

zijn gesteld over de samenwerking tussen gemeente Zwolle en Zilveren Kruis. 
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Toelichting op het voorstel 

Inleiding 

Op 31 augustus 2017 zijn door de raadsleden Michies en Wolthof art 45 vragen gesteld aan het 

college over de samenwerking tussen gemeente Zwolle en Zilveren Kruis voor wat betreft de 

collectieve zorgverzekering voor minima. De vragen zijn bijgevoegd.  

Beantwoording vragen  

 

1. Is er op lange termijn een soortgelijke opzegging denkbaar van Zilveren Kruis en de gemeente 

Zwolle denkbaar?  

Zilveren Kruis heeft gemeente Zwolle laten weten dat er een nieuw aangepast beleid is voor 

minimacontracten per 1.1.2018. Voor Zwolle betekent dit nieuwe beleid dat er in 2018, in tegenstelling 

tot de genoemde Drenthse gemeentes, nog wel een collectieve zorgverzekering met Zilveren Kruis 

wordt aangeboden. Inmiddels zijn we een marktoriëntatie gestart om te kijken hoe we in 2019, wellicht 

met het aanbod van een andere verzekeraar, een passend aanbod aan de doelgroep kunnen doen om 

financiele risico’s door zorgkosten zoveel mogelijk te vermijden.  

Het betreft hier alleen de collectieve zorgverzekering voor minima. Voor overige terreinen, zoals op het 

gebied van zorg, wijkverpleging, gezondheidspreventie blijft de samenwerking met Zilveren Kruis 

bestaan.  

 

2. Is de wethouder tevreden over het huidige contract met het Zilveren Kruis? 

 

Het huidige contract wordt qua dekking met een kleine voldoende beoordeeld. Het biedt goede en door 

ons gewenste dekking tegen bepaalde zorgkosten, hoewel de premie als hoog ervaren wordt in 

verhouding tot een minimum inkomen. Met het aanbod voor 2018 heeft Zilveren Kruis aangekondigd 

dat de premies, die pas in november bekend worden, aanzienlijk zullen stijgen en zij geen korting meer 

verlenen op het basispakket. Hierover is de ontevredenheid groot. Ook  de wijze van samenwerking, 

bijvoorbeeld over toegang tot de collectieve zorgverzekering door mensen met schuld(regeling)en zijn 

we ontevreden. Er is zowel ambtelijk als bestuurlijk overleg met andere gemeentes en onvrede over de 

gang van zaken is zowel bij Zilveren Kruis als ook in VNG en G32 verband bij Ministeries geuit.  

 

3. Is de wethouder het met de PvdA eens dat het schandalig is dat het Zilveren Kruis 3500 

verzekerden in de steek laat? En zo ja, welke mogelijkheden ziet de wethouder om haar solidariteit met 

de getroffen gemeenten te uiten bij het Zilveren Kruis? 

 

Ja. De beleidswijziging kwam onverwachts en verzekerden worden er de dupe van als een gemeente 

geen collectieve zorgverzekering meer kan bieden. Mede door bovengenoemde signalen heeft Zilveren 

Kruijs onlangs bekend gemaakt het besluit voor de andere gemeentes terug te draaien. Alle 

gemeentes waar opgezegd was, hebben nu hetzelfde versoberde aanbod ontvangen als Zwolle voor 

de duur van een jaar. In Zwolle kunnen de huidige verzekerden ook volgend jaar nog gebruik maken 

van de gemeentepolis. De pakketkeuze en pakketsamenstelling blijven (als er op Prinsjesdag geen 

wijzigingen worden genoemd) gelijk.  
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4. Is de opzegging van het contract van het Zilveren Kruis met een aantal gemeentes in Drenthe 

wellicht reden voor de wethouder om een andere, socialere  zorgverzekeraar te zoeken voor onze 

inwoners? 

 

Zie vraag 1.  

 

5. Zijn er partners waar wel meer lokale en maatschappelijke betrokkenheid van uitgaat en die graag 

met gemeentes samenwerkend aan het verbeteren van de kwaliteit van zorg? 

 

De mate van lokale en maatschappelijke betrokkenheid zal worden meegenomen in de marktoriëntatie 

voor 2019. Maar ook in onze samenwerking met Zilveren Kruis op overige terreinen, zoals op het 

gebied van zorg, wijkverpleging, gezondheidspreventie, vroegsignalering van schulden en 

laaggeletterdheid zal dit een thema blijven.  

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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Jaargang   

Kenmerk  39098 

Onderwerp  Beantwoording artikel 45 vragen PvdA inzake Zilveren kruis 

 

 

De raad van de gemeente Zwolle; 

 

Gelezen het voorstel van burgemeesters en wethouders, d.d. 19-09-2017 

 

besluit: 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 2 oktober 2017, 

 

de voorzitter, 

 

de griffier, 


